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Vedoucí kolotoče Lis 7, 2022

Evropská unie pod českým předsednictvím navrhne
balíček pomoci Ukrajině ve výši 18 miliard EUR, za
který má ručit všech 27 zemí EU! Peníze poskytne ECB
naproti evropským dluhopisům ručeným evropským
rozpočtem, ale Maďarsko hodlá návrh zablokovat,
protože Ukrajina prý již dostala peněz více než dost a
už to stačilo! Právě proto Vít Rakušan znovu natočil
video a přesvědčuje lidi, že vyšší ceny za energie jsou
daní za svobodu a za podporu Ukrajiny! Fialova vláda
přidá Ukrajincům 3 000 korun měsíčně na pokrytí cen
bydlení v ČR, zatímco českým lidem sníží podporu v
nezaměstnanosti a důchody!
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Z domova

Evropská unie pod českým předsednictvím navrhne balíček pomoci Ukrajině ve
výši 18 miliard EUR, za který má ručit všech 27 zemí EU! Peníze poskytne ECB
naproti evropským dluhopisům ručeným evropským rozpočtem, ale Maďarsko
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hodlá návrh zablokovat, protože Ukrajina prý již dostala peněz více než dost a už to
stačilo! Právě proto Vít Rakušan znovu natočil video a přesvědčuje lidi, že vyšší
ceny za energie jsou daní za svobodu a za podporu Ukrajiny! Fialova vláda přidá
Ukrajincům 3 000 korun měsíčně na pokrytí cen bydlení v ČR, zatímco českým
lidem sníží podporu v nezaměstnanosti a důchody!

Zatímco evropské domácnosti, živnosti a podniky se hroutí pod právě

přicházejícími novými zálohovými fakturami na elektřinu a plyn, tak

Evropská unie v čele s Evropskou radou pod vedením Petra

Fialy plánuje tento týden ve středu předložit v EU návrh

nové pomoci Ukrajině ve výši 18 miliard EUR, za které má

Brusel ručit Evropské centrální bance svým vlastním unijním

rozpočtem v podobě tzv. garančního fondu, což znamená zaručení

těchto peněz jednotlivými vládami 27 zemí EU, které tento úvěr

potom budou splácet z daní, které zvýší vlastnímu obyvatelstvu, a to

hlavně těm nejvíce zranitelným.

Ursula von der Leyen a Petr Fiala

Určitě jste zaregistrovali skandální a protilidový výpad lidovce

a ministra práce a sociálních věcí Mariana Jurečky, který

oznámil [1], že plánuje snížit podporu v nezaměstnanosti

lidem propuštěným na dlažbu poté, co podniky a živnosti začnou

https://aeronet.news/wp-content/uploads/UrsulaFiala.jpg
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propouštět lidi kvůli vysokým cenám energií. Pro česká média uvedl,

že snížení a rovněž zkrácení podpory, na kterou si přitom lidé v ČR

platí dopředu ze svých daní a mezd, by nemělo nikomu vadit, protože

práce je prý dost. Lidem, kteří přijdou o práci, doporučil, aby si našli

rychle jinou, protože práce je prý dost. Zkuste tohle říct v obci, kde

zavře nadnárodní montovna, která zaměstnávala 5 000 lidí a

obyvatele z přilehlých obcí široko daleko.

Fialova vláda sníží a zkrátí podporu českým nezaměstnaným a více jak 3 000 důchodců s průměrným

věkem nad 90 let, kteří sloužili lidu a vlasti před rokem 1989

Zatímco Fialova vláda cupuje státní rozpočet a tuneluje peníze z

rozpočtu ve prospěch ukrajinské junty, která peníze obratem převádí

na Bahamy (viz. Zelenský a Pandora Papers), tak mezitím se hledají

cesty, jak snížit deficit. A našli skupinu lidí, která se neumí bránit.

Nezaměstnané a důchodce. Minimálně ty důchodce, kteří sloužili

vlasti za minulého režimu a Jurečka ve sněmovně prosadil

protiústavní diskriminační zákon, který snižuje důchody lidem na

základě politického klíče.

Podařilo se mu ve sněmovně prosadit snížení důchodů lidem, kteří

před rokem 1989 působili ve vysokých politických funkcích, či v

řadách StB, SNB, u Pohraniční stráže nebo v Hlavním štábu Lidových

milicí, a to navrhoval předseda KDU-ČSL Marian Jurečka již v

minulém volebním období. Nyní se k návrhu vrátil a

předložil v Poslanecké sněmovně upravenou verzi, kterou

sněmovna schválila [2]. Za každý rok ve funkci mají mít snížený

důchod o 300 Kč a týká se to prý asi 3 000 lidí s průměrným věkem

nad 90 let.

https://href.li/?https://www.novinky.cz/clanek/domaci-poslanci-odklepli-nizsi-duchody-pro-komunisticke-prominenty-a-drivejsi-penze-pro-zachranare-40413637


4/15

Marian Jurečka, ministr práce a sociálních věcí

Zákon je samozřejmě protiústavní, protože zavádí sankce na bázi

výkonu funkce pro stát, přičemž v roce 1990 byla zachována

kontinuita práva, takže Jurečkův návrh je v rozporu s Ústavou a

jedná se o diskriminaci na bázi politického klíče. Problém není ani

tak v tom, komu ty důchody snižují o celých 33 let později.

Ale spíš v tom, že Fialenkova vláda, která se chová jako junta,

schvaluje ve sněmovně zákony, které jsou namířeny proti

vybraným skupinám obyvatel na bázi ideologického klíče.

Chystají zákon na blokování webů, které píší proti vládě. Snižují

důchody komunistům. Příště sníží důchody lidem, kteří se politicky

angažují v lidových hnutích proti vládě. A protože to nestačí, tak ještě

zadluží stát tím, že se Fialenkova vláda zaručí za balík 18 miliard

EUR pro Ukrajinu.

Maďarsko prohlásilo, že balík 18 miliard EUR pro Ukrajinu zablokuje. Brusel pohrozil Budapešti

odvetou a sankcemi

Jediná země, která oznámila, že návrh v EU zablokuje [3], je

Maďarsko. Ministr zahraničí Péter Szijjártó totiž v pondělí

pro média uvedl, že Ukrajina již dostala od EU dost peněz a

už to prý stačilo. Tento výrok způsobil doslova oheň na střeše v

https://aeronet.news/wp-content/uploads/MarianJurecka.jpg
https://href.li/?https://archive.ph/y0Vx2
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Bruselu a znovu se začalo mluvit o sankcích proti Maďarsku za

změny zákonů v poslední době, které omezují činnosti maďarských

soudů a rovněž neziskových organizací.

Maďarsko má do konce tohoto roku lhůtu, aby zákony zrušilo, jinak

EU hrozí zastavením dotací pro Maďarsko. Na hrozbu již reagoval

dříve Viktor Orbán, že takový krok by vedl ke zvážení odchodu

Maďarska z EU v důvodu porušení principu pravomocí členských

zemí EU, které mají garantováno, že EU se nebude vměšovat do

národních ústavních zákonů, které jsou nedotknutelné.

0:09
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Maďarsko navázalo změny v soudním a neziskovém sektoru na

úpravy maďarské Ústavy, aby Brusel neměl páku na jejich zrušení.

Ukazuje se ale, že Brusel se rozhodl, že pokud Budapešť ústavní

zákony nezmění, tak Brusel zastaví výplaty dotací z fondů EU. Český

ministr vnitra ví, že situace mezi obyvatelstvem začíná houstnout, a

proto natočil nové video, kde mimochodem tvrdí, že ceny za energie

budou vyšší pro domácnosti, ale je to prý daň za svobodu a za to, že

ČR stojí na správné straně, tedy na straně ukronacistické junty v

Kyjevě. Je to stejná rétorika jako za Protektorátu, když rozhlas hlásil,

že nedostatek másla a jeho nahrazování margarínem je daní za

svobodu a za boj proti bolševismu, který se blíží z Východu.

Každý Ukrajinec dostane od Fialenkovy vlády o 3 000 Kč měsíčně více na dorovnání cen bydlení

Rakušanova rétorika tak připomíná výroky K. H. Franka o tom, že…

český národ si vybral správnou stranu, je to strana

Velkoněmecké říše, které patří budoucnost. Je to stejný

narativ, tenkrát to byla náhražka másla margarínem, dnes je

náhražkou energií pro změnu svetr. Jiná náhražka, jiná doba, ale
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stejný důvod. Válka proti Rusku a tažení proti Rusku na Ukrajině. A

protože Petro Fialenko, tedy česko-ukrajinský premiér, opravdu

miluje Ukrajince, tak si představte, jak se český rozpočet plácne přes

kapsu na hýčkáni uprchlých Ukrajinců v ČR. Spočítali jsme to za vás

a málem jsme zvraceli.

Ursula von der Leyen a Petr Fiala během summitu EU v Praze s deštníky proti

inflaci

Fialenkova vláda schválila [4], že přidá všem uprchlým

Ukrajincům na ubytování v ČR dalších 100 Kč navíc na

každý den, protože kvůli inflaci a růstu cen energií už majitelé

ubytoven křičí, že těch 300 Kč na den, které dostávali od Fialenkovy

vlády každý den, prostě na pokrytí cen ubytování nestačí.

V České republice je v současné chvíli ubytováno 433 488 běženců. A

protože příspěvek dostává každý Ukrajinec, včetně dětí, tak přidání

stovky na den vyjde český státní rozpočet každý měsíc na více jak 1,3

miliardy korun! Každý měsíc! Chápete už, proč musí Jurečka vzít u

huby české nezaměstnané lidi a důchodce?

https://aeronet.news/wp-content/uploads/UrsulaFialaUmbrella2.jpg
https://href.li/?https://www.fintag.cz/2022/10/28/cesi-pridaji-ukrajincum-na-ubytovani-rozhodla-vlada/
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Ročně přispěje vláda Pětidemolice uprchlým Ukrajincům jen na bydlení částkou dosahující skoro 63

miliard korun

Protože Fialenkova vláda přivedla státní kasu zu grunt, tak potřebuje

peníze přesunout z jedné kapsy (od českých nezaměstnaných a

důchodců) do druhé kapsy (ukrajinských běženců). To jsou priority

Fialenkovy vlády. Ukrajinci na prvním místě! Ukrajinci tak v

úhrnu dostanou 400 Kč na ubytování na hlavu a den, což v

úhrnu znamená celkový náklad 5,2 miliardy korun na

ubytování Ukrajinců každý měsíc! Za rok ubytování to bude

prakticky 62,5 miliardy korun. Panečku, to je raketa! A to

mluvíme jenom o drobných, o ubytování. Takže pro Ukrajince peníze

jsou. Ale nejsou pro české nezaměstnané.

Žebříček priorit Petro Fialenka

Těm se bude podpora krátit, stejně jako důchodcům za to, že před

rokem 1989 sloužili lidu a vlasti! Až vám zase bude Rakušan říkat, že

drahota je daní za svobodu, tak mu odpovězte, že to není pravda.

Drahota je důsledkem sankcí EU proti Rusku a důsledkem

odstřihnutí se EU od laciných ruských energií a jejich

nahrazení předraženým šmejdem z USA! Ano, je to šmejd, lidé

https://aeronet.news/wp-content/uploads/FialaPriorityMeme.jpg
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nám hlásí do redakce, že LNG plyn nějak divně hoří, nemá takovou

výhřevnost. Musí pustit sporák na vyšší výkon, než obvykle, aby

uvařili jídlo. Všímají si toho hlavně hospodyňky.

Je to kvůli menšímu obsahu uhlovodíků v rozředěném LNG po

zpětném uvedení do plynného skupenství v přístavním LNG

terminálu v Evropě. LNG má menší výhřevnost než nezkapalňovaný

zemní plyn. A válka na Ukrajině je důsledkem 8 let trvající neochoty

kyjevské junty plnit Minské protokoly! Kyjev je plně zodpovědný za

vypuknutí ruské vojenské operace a Kyjev musí nést veškerou

zodpovědnosti za tento konflikt! Každý vlastenecký politiky musí mít

v této konceptuální rovině jasno, jinak nelze mluvit o vlastenectví!

-VK-

Šéfredaktor AE News

28

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

https://aeronet.news/donate/
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https://www.foxnews.com/politics/pennsylvania-senate-fetterman-

camp-sues-undated-absentee-ballots

Tento (senator) dokonalý symbol dnešních SSA je ještě z této planety

?

https://href.li/?https://www.foxnews.com/politics/pennsylvania-senate-fetterman-camp-sues-undated-absentee-ballots
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https://href.li/?https://media.gq.com/photos/5fadb13d8957fa0237b36f4d/3:4/w_2243,h_2991,c_limit/111220_GQ_Fetterman_1.jpg
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https://www.youtube.com/watch?v=_Q1w-2yZNOU

Přeloženo do češtiny “Plaťte šmejdi abychom my měli teplá koryta a

prebendy od svých páníčků, nechte se ohlodat na kost, aby naši

“milovaní spojenci” kterým vděšíme za okradení, okrádání,

vyrabování, pohrdání, ponižování a likvidaci nezkrachovali, cpali si

zlatem měchy a mohli se dál vysmívat”.

Ta těžká psychopatická kreatura nezklamala, od prvního pohledu co

jsem ho v politice viděl jsem tušil k čemu je určen a co předvede.

Souhlas s Péterem Szijjártó, ta nejzkorumpovanější černá fašistická

díra už dostala víc než moc !

Nic směšnějšího a debilnějšího než že budeme mít my tu možnost

stavět nový Doněck jsem neviděl.

 
Takové idioty ze sebe nechat dělat může jen fialový hnus, také tím

opět provokovat a tahat nás do konfliktu.

https://href.li/?https://www.politico.com/dims4/default/2bfd97c/2147483647/strip/true/crop/1160x773+0+0/resize/630x420!/quality/90/?url=https%3A%2F%2Fstatic.politico.com%2Fc3%2Fb6%2F87acf6a0486ab93b822bc0a0564e%2Fap19037752574758.jpg
https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=_Q1w-2yZNOU
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Komu alespoň za mák na této zemi záleží musí mít po krk, těch

žlutomodrých hader urážejícich naši státnost ! Už někdo podal

trestní oznámení na Muzeum, kde visí naprosto v rozporu s našimu

zákony ?

 
Musí mít plné zuby těch podlých, zamindrákovaných moučných

červů.

Ten vykulenej ksich z Kolína, je to největší zlo, co tady máme. Jsem

zvědav, jak ještě dlouho si lidé nechají od těchto vlastizrádců srát na

hlavu, než se rozhoupou a řeknou stačilo, končíte.

Astrologické energie na zbytek měsíce jsou velmi… řekněme

nestabilní. Nám tu v USA začínají “midterms” volby do senátu a

kromě zatmění Měsíce se tu u Floridy z ničeho nic objevila tropická

bouře, která má za několik hodin zesílit až na hurikán. Myslím si o

tom své, protože načasování nemohlo být lepší pro demokraty,kteří

potřebují zejména zde na Floridě, aby lidé kvůli počasí raději zůstali

doma,zatímco oni si už tajně sčítají falešné hlasy z předčasných

hlasovacích lístků. Hurikány sem vždy chodí ze západní Afriky a ne

jak tento,co se z ničeho nic vynoří kousek od pobřeží. Konspirace?

Klidně. Ale věřím, že daleko od pravdy nejsem.

Otázkou je, kolik z těchto přislíbených 18-ti miliard eur skutečně

dorazí na místo určení a neskončí přes nastrčené prostředníky v

kapsách zkorumpovaných evropských politiků. Například stanice

CBS nedávno odvysílala film, který poukázal na to, jak se americké

zbraně „ztrácejí“ na Ukrajině, ale tento dokument byl ihned

cenzurován, protože odhaloval pro určité mocenské kruhy mnoho

nepříjemné pravdy. Informace zveřejněné ve filmu dokládaly, že
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příliš mnoho zbraní vyslaných NATO na Ukrajinu končí v rukou

zločineckých gangů a lidí obchodujícími se zbraněmi. Přibližně 23-

minutový film CBS odhalující zákulisí transferu zbraní na Ukrajinu

byl po odvysílání stažen, ale protože byl v předstihu zaznamenán, byl

znovu nahrán pro veřejné zhlédnutí. Dokument odhaluje, že až 70 %

všech zbraní dodávaných zeměmi NATO na Ukrajinu končí na jiných

adresách. Zločinecké gangy v zemích jako Švédsko a Finsko jsou

dobře platícími zákazníky, kteří skrytými kanály přesměrovávají

zásilky na jiná místa určení, což začíná způsobovat velké problémy v

celé Evropě. Nelegální obchody se zbraněmi se odehrávají na online

fórech navštěvovaných členy zločineckých gangů, kteří vědí, že se

snadno dostanou ke zbraním dodaným NATO díky stálému přísunu

zbraní a hotovosti od amerického režimu a jeho evropských vazalů,

jejichž politici jsou korumpováni mocnými a vlivnými zbrojařskými

koncerny.

https://numidia-liberum.blogspot.com/2022/11/syrianisation-de-

leurope-70-des-armes.html?m=1

Dotaz na ministra jurecku.

 
Kdy prasknes hovado?

 
Tlamu mas uz jak medicimbal, vypada to jako kdyby te nekdo

nafukoval hustilkou na kolo.

 
Az te chytneme do site, tak te budeme muset poslat k panu doktorovi

Grunsteinovi, ten vyleci kazdeho.

 
Dostanes uplnou dietu, trikrat denne chinin a navrch klystyr ale

poradny, aby se to prase co v tobe sidli leklo a vybehlo.

 
Hnuse………

No a co se tyce Ovcacka tak ten na me osobne zapusobil jako znacne

solidni clovek, mam s nim osobni zkusenost.

 
Je to ten posledni clovek co by me vadil a mnohkrat prokazal, ze je

jako mluvci hajici urad prezidenta opravdu schopny.

 

https://href.li/?https://numidia-liberum.blogspot.com/2022/11/syrianisation-de-leurope-70-des-armes.html?m=1
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Myslim si, ze toho za ty leta po zemanove boku musel unest opravdu

hodne.

 
No a pokud se ozenil tak jak o tom pisi media, tak za sebe preji pevne

zdravi a stastny zivot.

Kým ludia nepochopia tu vetu čo je tam zvyraznena červenými

pismenami tak verte, že to bude este horšie. Presne ako píše dole

Vysinskyj

Mimo téma, ale môj postreh k momentálnej situácii. Dávnejšie som

tu písal, že všetko riadi jeden brloh. Nie je možné, aby bez dohody

priebiehalo vo svete to, čo prebieha. Hrajú nám tu hnusné divadlo,

ktoré normálne uvažujúci ľudia s odretými ušami prežijú. Za

posledné skoro tri roky sa nič nedeje náhodou, všetko má svoj čas a

význam. Genocída očkovaním, vojna na Ukrajine, inflácia…

 
Infláciu a zdražovanie vnímam v podstate všade, ale pri alkohole v

hitlermarketoch je to samá akcia. Ovce pod vplyvom alkoholu už

nedokážu racionálne rozmýšľať a riešiť problémy. Plán? Myslím, že

áno. V Amerike už vypúšťajú balóniky, že jedna z piatich obetí vo

veku 20 až 40 rokov zomiera na požívanie alkoholu. Dlhodobo si

všímam, že Kanada, Austrália, Amerika, Čína, Nemecko, Poľsko….

používajú, alebo obnovia použitie uhlia k náhrade za zemný plyn.

Česko naviezlo v minulosti uhlie z Austrálie do Ostravy. Choré? Áno,

je to choré. V budúcnosti sa dozvieme, že vplyvom spaľovania sa

zhoršila kvalita ovzdušia a ľudia zomierajú na rakovinu. Obrázky na

cigaretách tiež nie sú náhoda. Momentálne nás strachom zabávajú,

aby zakryli genocídu po očkovaní. Postrehov mám viacero, ale ten

posledný mi dáva celkom zmysel a podľa mňa je zásadný. Všade

čítam o morgelonoch, grafene, spike proteínoch… Všetci píšu o

jadrovej vojne. Nikde som nečítal, ani nepočul o meraní rádioaktívity

vo vakcínach proti kovidu (agresívnej chrípke). Prečo sa zdraví ľudia
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cítia v blízkosti očkovaného zle? Prečo tieto pocity ustupujú, ak sa

neočkovaný vzdiali od očkovaného? Ako reagujú bunky na

rádioaktívitu? Ako reagujú krvinky na rádioaktivitu? Anémia?

Rakovina? Čítajte a nájdete odpoveď. Predpokladám, že jedna zo

strán bude dovtedy ostreľovať jadrovú elektráreň až sa trafila. Potom

samozrejme nebude jasné, kto sa trafil. Nebude to dôležité, ovce sa

nažerú jódovych tabliet a budú strachom békať. Bude aj sťahovanie a

tým pádom zostane voľný priestor. Pre koho? Každý prebudený tuší.

Toto bude jedna z mnohých geopolitických zmien. Väčšine z vás je

jasné, že ovce mávajúce žltomodrou handrou sú v podstate fašisti.

Tých čo obdivujú Putina by som doporučil otvoriť viacej oči. Je to

trochu inak, napriek tomu zostávam naklonený na východ. Narodil

som sa v Československu a zomriem v ČeskosSlovensku. Držte sa.

Myslím, že tragičnost situace je tak velká, že je potřeba to dusno

trochu osvěžit.

Když si představím, že jsou lidé, jako třeba prezidentův pan Ovčáček,

kteří by se, nebýt války na Ukrajině a následné migraci do České

republiky, patrně nikdy neoženili, mám smíšené pocity.

Ke štěstí tento vzorný hoch přišel tak, že nabídl ubytování uprchlici s

předškolním dítětem v nouzi někdy na jaře a už na podzim naznal, že

mu ji seslalo nebe (není tajemstvím, že pan Ovčáček je nábožensky

založený). Nyní se údajně nachází na svatební cestě.

Jakožto ubytovatel uprchlice s dítětem bude zřejmě i on pobírat

vláďou zvýšené prebendy.

Omlouvám se za sdílení bulvární informace a jdu zamáčknout slzu.

 

 


